
Interpelace 2 

Vážený pane předsedo Gemprle, vážený pane předsedo Vejmelko,  

prosím vás o informaci, kdy budou na stránce usneseni.praha5.cz pro veřejnost skutečně dostupné 

materiály a závěry komisí a výborů. K dispozici je často pouze přehled přijatých usnesení, ovšem bez 

jakéhokoli podkladu k bodům, o kterých se hlasovalo. Např. záložka výboru životního prostředí ze 14. 

11. neobsahuje dokonce zatím ani ten přehled usnesení. Děkuji za odpověď.  

Adam Rut, předseda zastupitelského klubu Piráti 

 


